
Candidatura al Consell d’Universitat 2018 Alexandre López i Borrull 
 
Per què em torno a presentar al Consell d’Universitat 2018? 
 
Tot i disposar del poc temps que disposem tots els companys i companyes del col·lectiu de                
professorat, penso que més que mai és important que dediquem temps i coneixement a              
reflexionar sobre la institució. Hi ha preguntes sobre les quals encara no tinc resposta: 
 

- Valorem prou l’esforç de tota la institució i els seus membres en la cursa              
continuada per la sostenibilitat? 

 
- Pot conviure el canvi constant amb la inèrcia d’una universitat que acumula            

ja força anys d’existència? 
 

- Podria el debat centrar-se en la sostenibilitat de la qualitat de les nostres             
titulacions i no tant sobre l’econòmica? 

 
- Cap a quin model d’universitat ens acostem en mida i prestigi quan no             

calgui seguir creixent constantment? 
 

- La formació continuada a la institució implica una reflexió continuada sobre           
tots els aspectes centrals de la docència (materials, PDC’s, AC…)? 

 
El que m’agrada de formar part del consell d’universitat és que no cal que jo tingui les                 
respostes ni que faci totes les preguntes, l’important és que ens les formulem, de forma               
conjunta i transversal, professionals acadèmics de diverses disciplines i estudis. Potser           
aquest és el valor diferencial de la UOC, l’oportunitat de reflexionar plegats, cosa que per               
mida encara podem fer. 
 
Si voleu, ho seguiré fent.  
 
Gràcies!!! 
 
Àlex 


